
Sjællands Badminton Kreds 
Bestyrelsen 

 
 

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 5 
TIRSDAG DN 7. JANUAR 2003. 

 
 

Til stede: Klavs Andreassen, Edith Finderup, Bjarne Thor Jensen, Lone Klamer, Anker Blauen-
feldt, Jørn Weirsøe, Birgit Eriksen, Mette Bjersing, Ole Holm, Bjarne Eriksen, 
Christian Finderup, Preben Nørgaard. 
Finn Schmidt Jensen var forhindret, i hans fravær deltog Per Jakobsen.  
 

Referent:  Bjarne Thor Jensen.  
 
 
 
 
 
Dagsorden: 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 
 Dagsorden blev godkendt. 
 
Pkt. 2: Godkendelse af AU-referat nr. 6. 

Referatet blev godkendt. 
Dog hedder det: Tåstrup Idrætshaller og IKKE Tåstrup Idrætscenter. 
 

Pkt. 3.: Aktivitetsplan. 
 Edith Finderup modtog enkelte rettelser/tilføjelser. 
 Der er Breddecup den 1. marts 2003 i Hørsholm.  
 
Pkt. 4.:  Bestyrelse/udvalg, sæson 2003/04. 
 - Sammensætning/arbejdsopgaver. 
 UDU: alt på plads 
 VETU: næsten på plads 

SSU: Ole Søndergaard, Finn Madsen, stopper, og Henning Svendsen ønsker at være 
suppleant, men alt forventes på plads. 
DU: alt på plads. 
USU: alt på plads. 
BREDU: alt næsten på plads.   
 
Bestyrelsen: Edith Finderup, Ole Holm stopper. 
Mette Bjersing opstiller til formandsposten for BREDU i stedet for Kim Hansen. 
Lis H. Jensen overtager Edith Finderups arbejde vedr. årsberetninger samt Regelbog 
herunder holdskemaerne. 
Endvidere overtager Bjarne Eriksen en del af Ediths øvrige administrative arbejde. 
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Ny formand for Sæsonplanlægningsudvalget blev drøftet, ligesom posten som næst-
formand for bestyrelsen. 
Bl.a. blev det drøftet, hvorvidt der er emner til posten blandt de nuværende udvalgs-
medlemmer. 
 
For den kommende sæson mangler der således p.t. at blive fundet en til at overtage 
arbejdet som referent samt som skrevet ovenfor, næstformand. 
 
Klavs Andreassen tager kontakt til nogle personer, som bestyrelsen finder kunne være 
egnet til at overtage posten som næstformand og ”sekretær/referent”. 
 
De nuværende suppleanter, Christian Finderup og Bjarne Eriksen var villige til 
genvalg. 
 
Næste bestyrelsesmøde den 19. februar 2003. 
 

Pkt. 5: Repræsentantskabsmødet den 11. marts 2003. 
- Valg til bestyrelse og udvalgene. 
- Beretninger. 
- Udsendelse af 1. invitation.  
 
Repræsentantskabsmødet skal afholdes i Tåstrup Idrætshaller  kl. 19.30. 
Valgt til bestyrelsen er som nævnt ovenfor næsten på plads. 
Beretninger for sæson 2001/02 til Edith Finderup senest den 7. februar 2003. 
Bjarne Eriksen forestår udsendelserne. 
Spisning med udvalgsmedlemmerne inden repræsentantskabsmødet kl. 17.30. 
Tilmelding til Edith Finderup med antal deltagere. 
Klavs Andreassens undersøger mulige emne som dirigent. 
Husk at meddele Klavs Andreassen, hvorvidt der er nogle der har gjort sig fortjent til 
ærestegn eller fortjensttegn. 
 

Pkt. 6: Temamøde den 18. januar 2003. 
 

17 repræsentanter fra bestyrelse og udvalg er tilmeldt. 
Mødet starter kl. 09.00 til kl. 13.00. 
 

Pkt. 7.: Økonomi. 
 

Kasserer Bjarne Thor Jensen udleverede økonomiskemaer med oversigt over udval-
genes økonomi, samt kredsens samlede økonomi til dato. 
 
Takster for den kommende sæson blev drøftet – endelig godkendelse på mødet den 
19.02.03. 
 
Det blev besluttet at indkøbe nyt økonomisystem. 
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Kassereren kommenterer det fra DBF ved Thomas Lund udsendte notat for, hvordan 
medlemsindberetningerne/indhentning af medlemsoplysninger fra de klubber, der ikke 
har indberettet deres medlemstal rettidigt, iflg DBF skal foregå. 
 

Pkt. 8:  Orientering fra 
- Breddekonsulent Preben Nørgaard 
 
Preben Nørgaard har deltaget i div. kurser for at blive ”klædt” endnu bedre på til sit 
fremtidige arbejde. 
P. Nørgaards arbejdsopgaver blev omdelt. 
Ikke alle arbejdsopgaver bliver afsluttet. 
Tidsforbruget kan ikke altid gøres op. 
Nogle af de møder, som Preben deltager i, er han kun til stede en del af udvalgsmødet, 
for at kunne redegøre for sine arbejdsopgaver specifikt under dette udvalg. 
Preben har været på nogle enkelte klubbesøg. 
Det er meget vigtigt, at han har noget materiale med til at kunne udlevere 
omhandlende kredsens og DBF’s tilbud til klubberne. 
I den nærmeste fremtid lægges en strategi for, hvordan et klubbesøg skal foregå. 
P. Nørgaard vil jævnlig udsende en rapport over sine pågående arbejdsopgaver. 
Edith Finderup spurgte til, hvordan Prebens arbejdsopgaver blev vægtet. Dette med 
henblik på opgaven i holdturneringsudvalget. 
Det er ikke alene Mette Bjersing der skal ”fodre” Preben Nørgaard med arbejds-
opgaver. Lige så meget de enkelte udvalg, idet Preben Nørgaard er alles bredde-
konsulent. 
Preben fortalte, at han selv har stor indflydelse på sit valg af arbejdsopgaver, herunder 
prioriteringen. 
Han manglede dog af og til respons tilbage fra visse udvalgsmedlemmer på tilsendt 
materiale/mails. 
Det er meget vigtigt for det videre arbejde, at Preben modtager tilbagesvar. 
Alt arbejde er gensidigt samarbejde. 
Mette Bjersing og Preben drøfter indgående, hvilke områder den primære kontakt skal 
gå til. 
Klavs Andreassen spurgte, om der var megen telefonkontakt i telefontiden  på 
kontoret. 
Det er der ikke, men til gengæld har Preben haft stor glæde af kontakten til DBF. 
Da de nuværende arbejdsopgaver gerne skulle flytte sig, så er Preben åben for nye 
arbejdsopgaver. 
 
 
USU. 
Har afholdt SM. 
”Poul Erik Højer-trofæet” blev i år tildelt Line Reimers, Lillerød. 
Der skal afholdes DMU for U15 i Havdrup/Solrød. 
DM U13 individuel i Hillerød. 
DM U17 hold i Værløse 
Planlægningen køre fint. 
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Der afholdes klubmøde den 22.01.03. i Tåstrup.     
Har lidt problemer med U15 elite. Gruppen er blevet meget stor i år, bl.a. har SBKr. 
50 spillere i denne kategori. 
Mentor-ordningen har ikke fungeret i år, men Lone Klamer håbede meget på, at det 
kom den til igen i den kommende sæson. 
 
VETU. 
SM afholdt i Hillerød. Alt gik fint. 
VETU ser gerne at § 9 i holdturneringsreglementet bliver lavet om. 
Klavs Andreasen tager det med i Lovudvalget. 
VETU kunne egentligt godt tænke sig at holde klubmøde på samme måde som USU. 
 
BREDU. 
(Mette Bjersing) 
Har et mindre ad-hoc udvalg bestående af Mona Koch og Finn Syndberg. 
Der havde været det dobbelte antal deltagere til Nytårsturneringen i forhold til sidste 
år. Men stadigvæk ikke mange nok. 
Ringturneringen er faktisk ”død”, så Mette ønsker oprettelse af en rigtig 
breddeturnering næste år. 
Har allerede adskillige nye tiltag til den næste sæson og har derfor lidt store problemer 
med det kommende budget. 
Edith Finderup  mindede om  aktivitetskalenderen på vores hjemmeside. 
 
UDU: 
Havde udvalgsmøde i går. 
Klubtrænerkursus i Herlufmagle med 14 deltagere. 
Har drøftet mentorordningen meget, som desværre ikke kom op og stå i denne sæson. 
Vil gøre alt for at den kommer i gang igen næste sæson. 
Har allerede flere emner. 
Birgit Eriksen og Preben Nørgaard er i gang med at lave et oplæg til klublederkursus. 
Pernille Johansen har overtaget rekrutteringen af trænere til Badmintonskolen. 
Bladet Badminton modtages ikke af medlemmerne i UDU. 
Bjarne Thor undersøger sagen. 
Birgit Eriksen er i gang med at udarbejde et materiale, som Preben Nørgaard kan tage 
med ud til vores klubber. 
Birgit efterlyste bemærkninger fra de enkelte udvalg om deres tiltag i den kommende 
sæson. 
 
 
DU. 
Første ½-år er gået uden bemærkninger. 
Har kunne klare efterspørgslen efter dommere uden hjælp ude fra (Københavner-
kredsen). 
Jørgen Weirsøe har udarbejdet en brochure angående dommerkurser, som han håbede 
på, at Preben Nørgaard vil tage med ud til vores klubber. 
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SSU. 
Finn Schmidt deltog i det ½-årlige møde med Københavnskredsen, derfor deltog han 
ikke i bestyrelsesmødet, men var repræsenteret af Per Jakobsen. 
Samarbejdet de 2 kredse imellem går faktisk ganske godt. 
Holdturneringsgrundspillet er nu slut, og Per Jakobsen er ved at udarbejde slutspillet. 
 
Holdturneringsudvalget. 
Udvalget har været samlet i november måned 2002. 
Udvalget har ikke fået noget kommissorium, hvorfor arbejdsopgaverne først skulle 
laves. 
Der er møde igen den 27. februar 2003. 
Men der arbejdes ud fra, hvad der f. eks. kan tilbydes BREDDU. 
 
IT-UDVALG 
Der har ikke været afholdt møde i den sidste tid 
Men udvalget minder de andre udvalg om, at de skulle huske at lægge deres ting ind 
på vores hjemmeside. 
 
Sæsonplanlægningsudvalget. 
Der har lige været afholdt møde på Fyn. 
Erfaringerne siger nu, at 75% af kampene i første holdrunde aflyses eller bliver flyttet. 
Kun SBKr. overholder reglerne. 
Kredsmesterskaberne bør afholdes samme weekend. 
Bl. a. afholder SBKr. Østmesterskaber og SM for seniorer og veteraner på andre 
weekends, end hvor de øvrige afholder deres mesterskaber. 
 
DBF. 
Dagsorden for HB-møde den 19.01.03 blev udleveret. 
Klavs Andreassen gennemgik regnskabet for 2001/02, der udviser et overskud på knap 
1 mio. kroner. 
Klavs Andreassen indtræder i DBF’s og kredsenes lovrevisionsgruppe. 
 
 

Pkt. 9: Eventuelt. 
 
 
 
Mødet slut ca. kl. 23.30. 
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